







Marius Korsnes

博士、挪威科技大学跨学科文化研究系"科学、技术与社会 (STS)"专题长聘副教授。现任欧盟研究委员会 (ERC) 资助项目 "中道——通过中国肉类与牛奶消费探讨充足性(MidWay)"首席研究员,挪威青年学者社会科学院院士。曾先后于挪威科技大学零排放建筑中心(ZEB)任博士研究员 (2012~2015)。在智慧城市零排放社区研究中心(FME ZEN)与可持续能源研究中心(FME CenSES)任博士后研究员 (2016~2020)。

Dr. Korsnes is a permanent Associate Professor of Science, Technology and Society (STS) at the Department of Interdisciplinary Cultural Studies, Norwegian University of Science and Technology (NTNU). He is the current Chief Researcher of the European Research Council (ERC) funded project "MidWay: Exploring Adequacy through Meat and Milk Consumption in China", and a member of the Norwegian Academy of Social Sciences for Young Scholars. He has worked as a doctoral researcher at the Zero Emission Building Center (ZEB) of the NTNU from 2012 to 2015, and as a postdoctoral researcher at The Centres for Environment-friendly Energy Research of Zero Emission Neighborhoods (FME ZEN) and the Centre for Sustainable Energy Studies (FME CenSES) from 2016 to 2020.





許東明

博士、挪威建筑师协会(NAL)注册建筑师、挪威科技大学跨学科文化研究系(KULT)高级研究员。国家文物局乡土文化遗产保护重点科研基地(山东建筑大学)特聘研究员,清华大学《住区》杂志"对话遗产"专栏主持。长期从事建筑遗产保护专题研究、实践与教学工作。

Dr. Xu is a Registered Architect with the Norwegian Institute of Architects (NAL), a Senior Researcher at the Interdisciplinary Cultural Studies Department (KULT) of the NTNU. He is a distinguished researcher of the Key Scientific Research Base of Shandong Jianzhu University, State Administration of Cultural Heritage. Dr. Xu is also the "Conservation Dialogue" columnist for Community Design Journal, Tsinghua University, China. He is engaged in the protection of architectural heritage of research, practice, and teaching for a long time.

2024 .10.14 14:00-16:30 建筑与设计学院 一层资料室

Topic 1:

Experiments with Automated Living: Research on a Zero-Emission Home in Norway

Dr. Marius Korsnes

Topic 2:

From Architectural Conservation to Cultural Preservation: A Case Study of the World Heritage Røros Mining Town, in Understanding the Modern and Industrial Heritage Conservation in Norway

Dr. Xu Dongming

Moderator:

Prof.Dr. Bernhard Mueller

Organizer:

Department of Urban and Rural Planning of School of Architecture and Design

报告一:

挪威零排放住宅的自动化生活实验 Marius Korsnes 博士

报告二:

从建筑保护到文化保护——世界遗产地勒罗斯矿区所见与所思 许东明博士

报告会主持人:

Bernhard Mueller 院士

主办单位:

建筑与设计学院城乡规划系